
ПРОТОКОЛ№ 5 

шеілашш Робочої групи з питання будівництва 
комунальних теплої оперуючих потужностей 

у мікрорайоні Раківка міста Кременчука 

м. Кременчук 22 лютого 2019 року 
малий зал №1 
11:00 го д. 

Присутні члени Робочої групи: 
1. Кравченко Д.В. - заступник міського голови, голова Робочої групи; 
2. Декусар В.В. - заступник міського голови, заступник голови Робочої групи; 
3. Гриценко А.Ю. - директор з будівництва та інвестицій КП «Теплоенерго», 

секретар Робочої групи; 
4. Андрієвська Т.Д. - начальник відділу енергоменеджменту та енергетики; 
5. Бедрацький П.В. - заступник директора КП «Кременчук Інвест»; 
6. Бутенко К.В. - перший заступник директора Департаменту ЖКГ; 
7. Радченко Р.І. - головний інженер КП «Теплоенерго» (заміна відповідно до 

Положення); 
8. Курченко-Гай В.П. - депутат Кременчуцької міської ради; 
9. Лозовик Д.Б. - депутат Кременчуцької міської ради; 
10. Манаенков І.В. - директор з економіки, фінансів та перспективного розвитку 

ПАТ «КВБЗ»; 
11. Зсркалій І.Л. - заступник директора Департаменту ЖКІ ( заміна відповідно 

до Положення); 
12. Пеіленко Т.Г. - заступник міського голови; 
13. Одношевиий В.М. - директор КП «Теплоенерго»; 
14. Постільняк В. А. - заступник технічного директора ПАТ «КВБЗ»; 
15. Плескун О.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
16. Роженко О.А. - депутат Кременчуцької міської ради; 
17. Таценюк В.Д. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Інші присутні: депутат Кременчуцької міської ради 1 Ііддубна О.В., представники 
ЗМІ міста. 

Відсутні члени Робочої групи: 
1. Бокован М.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
2. Тванян І \М. - депутат Кременчуцької міської ради; 
3. Кальчеико О.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
4. Котляр В.10. - депутат Кременчуцької міської ради; 
5. Прокоп О.К. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Запрошені: Гриценко Ю.В. - секретар Кременчуцької міської ради, 
Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 



Порядок денний: 

1. Про результати роботи з міжнародними фінансовими організаціями в рамках 
проекту ренонації системи центрального опалення міста Кременчук. 

Доповідає: Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 

Головуючий на засіданні - заступник міського голови Кравченко Дмитро 
Васильович. 

1. СЛУХАЛИ: 
І Іро результати роботи з міжнародними фінансовими організаціями в рамках 

проекту реновації системи центрального опалення міста Кременчук. 
Доповідає: Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 
В першій часті своїй доповіді Тарасенко Ю.М. проінформував, що 15 лютого 

2019 року на ім'я міського голови Кременчука було відправлено повідомлення про 
готовність Папісіа/НЕФКО фінансувати проект реновації системи центрального 
теплопостачання правобережжя міста Кременчука та ще раз наголосив про грант у 
цьому проекті у розмірі 35%. Зазначив про початок процесу створення трастового 
фонду Оапісіа/НЕФКО у розмірі близько 10 мли. євро з яких 3,5 мли. грант Оапісіа, 
а 6,5 мли. євро кредит від НЕФКО. Зауважив про вибір технічного консультанта в 
рамках проекту в березні 2019 року та стар і його роботи з квітня по листопад 2019 
року, результатам якої буде технічний та інвестиційний звіт. Наголосив про 
затвердження трьох важливих документів у кіпці 2019 року, а саме: заключне 
затвердження проекту Міністерством закордонних справ Данії; заключне 
затвердження проекту на форумі НЕФКО і заключення угоди про фінансування; 
імплементація проекту з об'явлення тендеру. Зазначив про початок фінансування 
проекту не раніше січня 2020 року і тільки після отримання ТЕО, розробленого по 
міжнародним стандартам. Нагадав про комплексний підхід вирішення проблеми на 
правобережжя міста Кременчука. 

В другій часті своїй доповіді Тарасенко Ю.М. нагадав про заключення в 
грудні 2018 року трьохсторонньої угоди на отримання технічної допомоги 
КГІ «Теплоенсрго» у вигляді гранту на розроблення ТКО по міжнародним 
стандартам. Проінформував про проведення тендеру ЄІБ в січні 2019 року 
переможцем якого стала бельгійська компанія Зіапісс. Надав вичерпну інформацію 
про діяльність компанії 8гашес та проінформував про приїзд фахівців цієї компанії 
до міста Кременчука у кількості трьох литовців. Зазначив про важливість 
враховувати в ТЕО такі аспекти як забезпечення економічної, екологічної і 
фінансової стабільності теплозабезпечення всіх мешканців міста Кременчука. 
Наголосив, що в технічному завдані для розробки ТЕО передбачено економічний 
та фінансовий аналіз діяльності КП «Теплоенерго», також аналіз тарифної політики 
з метою визначення джерел повернення позичкових коштів. Запропонував всім 
членам Робочої групи підключатися к процесу розробки ТЕО, який буде тривати 
до вересня 2019 року. Проінформував про отримання першого звіту від 
консультантів розроблення ТЕО для обговорення різних аспектів проекту через два 
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місяці після старту їх роботи, орієнтовано на кінець березня. Нагадав 
ще раз про графік отримання фінансування від Є1Б. 

ВИСТУПИЛИ: 
Плескун О.В. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Наголосив про поєднання затвердженого рішенням Кременчуцькою міською 
радою плану будівництва комунальних теплогенеруючих потужностей у 
мікрорайоні Раківка з графіком отримання фінансування від І)апіс1а/НЕФКО. 
Зауважив про необхідність приступити до роботи з виносу магістральних мереж із 
зони будівництва котельні та зробити корегування існуючого проекту з 
будівництва комунальної котельні у мікрорайоні Раківка. Наголосив про 
важливість строків реалізації проекту. 

Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 
Зазначив про початок виділення коштів у розмірі 100 тис. гри з березня 2019 

року КП «Теплоенерго» згідно затвердженого міського бюджету депутатами 
Кременчуцької міської ради. Проінформував про попередні домовленості 
Департаменту ЖКГ з ГОВ ВКІІ «Котлогаз» про розробленню проекту з виносу 
магістральних мереж із зони будівництва котельні для КП «Теплоенерго». 

Одношевний В.М. - директор КІ1 «Теплоенерго». 
Заявив про отримання проекту договору від ТОВ ВКІІ «Котлогаз» на 

розроблення проекту та проходження його експертизи. 

Роженко О.А. - депутат Кременчуцької міської ради; 
Зазначив ще раз про дотримання строків виконання плану будівництва 

комунальних теплогенеруючих потужностей у мікрорайоні Раківка. 

Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 
Нагадав про надання графіків ЄІБ, де фінансування проекту розпочинається 

з І кварталу 2020 року та наголосив про співпрацю одночасно з двома 
міжнародними фінансовими організаціями. 

Плеску 11 О.В. - депутат Кременчуцької міської ради. 
Зауважив про інформування та запрошення членів Робочої групи на різні 

засідання роботи консультан тів. 

Декусар В.В. - заступник міського голови 
Запропонував внести зміни до плану будівництва комунальних 

теплогенеруючих потужностей у мікрорайоні Раківка з урахуванням результатів 
роботи з МФО. 

ВИРІШИЛИ: доручити директору КІ 1 «Теплоенерго» 25 лютого 2019 року 
зробити розсилку членам Робочої групи скан-копії підписаного договору 
КП «Теплоенерго» з ТОВ ВКП «Котлогаз» про розробку проекту на винос 
магістральних мереж із зони будівництва котельні та проходження його експертизи 
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із зазначення строків виконання. Скорегувати план будівництва 
комунальних теплогенеруючих потужностей у мікрорайоні Раківка та винести 
його для обговорення на засідання Робочої групи. Провести наступне засідання 25 
березня 2019 року. 

Голова Робочої групи £ Д .В.КРАВЧЕНКО 

Секретар Робочої групи А.Ю. І РИЦЕНКО 


